
SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 36. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Strožanac, Strožanac-Podstrana održane 29. 

veljače 2024. godine s početkom rada u 13:15 sati. 

Na sjednici su nazočni: Ana Radić, Kornelija Selak, Tomislav Buljan, Lucija Sokanović, 

Ivana Brajković Popović, Enes Buljan i Ivica Brstilo 

Odsutni:/ 

Sjednici prisustvuje ravnateljica Žana Prižmić 

Zapisnik vodi Ines Šimović 

 

Predsjednica Školskog odbora, Ana Radić konstatira da Školski odbor može u navedenom 

sastavu pravovaljano odlučivati. 

Za sjednicu je predložen ovaj 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda i zapisnika s prethodne sjednice 

2. Davanje-prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto-učitelj/ica 

prirode na nepuno/neodređeno radno vrijeme – 4 sata tjedno 

3. Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto-pomoćnik u 

nastavi nepuno/određeno radno vrijeme. 

4. Donošenje prijedloga Statuta Osnovne škole Strožanac 

5. Raspisivanje natječaja za imenovanje ravnatelj/ice Osnovne škole Strožanac 

6. Razno 

 

Ad 1) 

Usvojen je dnevni red i zapisnik s prethodne sjednice Školskog odbora. 

 

Ad 2) 

Školski odbor daje suglasnost za zasnivanje radnog odnosa na radnom mjestu učitelj/ice 

prirode na nepuno/neodređeno radno vrijeme za Antoniu Jurić. 

 

Ad 3) 

Školski odbor daje suglasnost za zasnivanje radnog odnosa za pomoćnika u nastavi na 

nepuno/određeno radno vrijeme za Duju Milića. 

 

Ad 4) 

Školski odbor donosi prijedlog Statuta Osnovne škole Strožanac, Strožanac-Podstrana. 

 

Ad 5) 

Školski odbor donosi Odluku o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne 

škole Strožanac, Strožanac-Podstrana. 

 

Ad 6) 

Predsjednica Školskog odbora upoznaje članove s pristiglim podneskom. Član Enes Buljan 

obavještava članove kako se u razdoblju od 23-24 siječnja 2024 godine u Zagrebu održavalo 



državno natjecanje iz Juda te da su učenici naše škole u mješovitoj kategoriji (dječaci i 

djevojčice) osvojili prvo mjesto i postali državni prvaci. Članica Kornelija Selak ističe kako 

je u školi obavljena edukacija za korištenje programa Lexi i da su odmah po kreiranju računa 

i završetku edukacije učitelji počeli koristiti isti te im je od velike pomoći prilikom rada. 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Ines Šimović        Ana Radić, dipl. iur. 


